CHOOSE THE CORRECT ANSWER

1. God sent Moses and Aaron to Pharaoh to tell him to	
let the people of Israel go teach people of Israel accept them into his army	
2. The magicians could not do all the miracles and said (Exodus 8: 18-19)	
it's not fairwe do not believethis is the finger of God	
3. The first plague God sent on Egypt (Exodus 7:20)	
death of all the first-bornturned water to bloodsickness on the livestock	
4. Pharaoh saw the miracles that the Lord performed ar (Exodus 10:27)	ıd
said, "Go in peace"asked for two more miracleshardened his heart	
5. The tenth plague that God sent to Egypt (Exodus 12:29)	
death of all the first-bornturned water to bloodsickness on the livestock	
SICKITESS OF THE INVESTOCK	



ВыбЕРИ ПРАВИЛЬНЫЙ ОТВЕТ

1. Бог послал Моисея и Аарона к фараону сказать, чтобы он (исход 8:1)
○ отпустил народ израильский○ обучил народ израильский○ взял к себе в армию
2. Фараон увидел чудеса, которые сотворил Господь и
○ сказал "Идите с миром"○ попросил сделать еще два чуда○ ожесточил свое сердце
3. Первая казнь, которую Бог послал на Египет (ИСХОД 7:20)
Смерть всех первенцевВода превратилась в кровьМоровая язва
4. Десятая казнь, которую Бог послал на Египет (Исход 12:29)
 моровая язва вода превратилась в кровь смерть всех первенцев
5. Волхвы не могли сотворить все чудеса и сказали (исход 8:18-19)
□ так нечестно□ мы не верим□ это перст Божий
Teacher Signature
Parent Signature